天津理工大学-中东欧项目奖学金生资助标准

Enrollment Information for TUT Scholarship For Poznań University of Economics

一、奖学金开始学习时间

2015年3月; 2015年9月

I. TIME OF THE SCHOLARSHIP:

MARCH, 2015 OR SEPTEMBER, 2015

二、颁发对象:

- 1、非中国国籍公民,身心健康,年龄在18至35周岁之间;
- 2、波兰波兹南经济大学在校生,对汉语和中国文化具有浓厚的兴趣。

II. ELIGIBILITY

- 1. Applicants must a citizen other than the People's Republic of China, aged from 18 to 35 and in good health.
- 2. Students registered with the Poznań University of Economics, and are strongly interested in learning Chinese and Chinese culture.

三、奖学金资助范围:

- 1. 注册费
- 2. 学费

(注: 校内住宿费、生活费(约 3000 RMB/月)、海外保险、往返机票、签证申请等费用学生自理。)

III. SCHOLARSHIP COVERAGE

- 1. Registration Fee
- 2. Tuition Fee for the program

N.B.: On-campus accommodation fees, living allowance (about RMB3,000 per month), overseas insurance, Round Air Fare, Visa Application Costs, etc. shall be borne by the exhibitioner.

四、申请途径

有关该项目详细申请时间、申请条件及申请方法,请及时联系:

莫老师

电子邮箱: sclc_tut@163.com

联系电话: +86-22-60214346 (北京时间 8:30-17:00, 周一至周五)

IV. HOW TO APPLY

For the detailed application time, specific criteria and procedures, please contact Ms. Mo Email: sclc_tut@163.com

Tel: +86-22-60214346 (Beijing Time: 8:30-17:00, Monday to Friday)